

武 漢 大学 留学生教育学院

College of Foreign Students Education · Wuhan University

MEMORANDUM OF AGREEMENT BETWEEN

THE FACULTY OF HUMANITIES AND SOCIAL SCIENCES, KHON KAEN UNIVERSITY AND

THE COLLEGE OF FOREIGN STUDENTS EDUCATION, WUHAN UNIVERSITY

This memorandum of agreement between the Faculty of Humanities and Social Sciences of Khon Kaen University (hereafter referred to as KKU) in Khon Kaen, Thailand, and The College of Foreign Student Education of Wuhan University (hereafter referred to as WHU) in Wuhan, Hubei province, People's Republic of China, signifies the commitment of the two parties to provide educational opportunities for the international student.

- 1. KKU desires that students of good standing have an opportunity to participate in the program offered by WHU.
- The period of the exchange does not exceed one academic year. Normal enrollment will begin in March or September. Registration at other times will be considered upon request by the student.
- 3. Exchange students will be accepted as non-regular students.
- 4. Credits earned may be transferred in accordance with the regulation of KKU.
- Tuition fees, accommodation fees and other necessary fees will be the responsibility of the exchange student. However, WHU may offer opportunities for scholarships to the exchange students.
- 6. Travel expense, medical expense, and other living expense will be the responsibility of the exchange students.
- 7. WHU will provide exchange students with safe accommodation.
- 8. This memorandum shall be valid for five (5) years after the effective date. If neither party herein sends any special notice to the other party regarding the fate of this memorandum, the memorandum can be reviewed and renewed if appropriate every five (5) years period thereafter.
- 9. The memorandum shall become effective on the date of signing or the date agreed by the representative(s) of both parties.

YAOWALAK APICHATVULLOP

Dean, Faculty of Humanities and

y Apidet

Social Sciences

Khon Kaen University

Date

Peng/Yuanjie

Dean, College of F

Students Education

Wuhan University

Date 2010.04.27

地 址:中国湖北省武汉市珞珈山武汉大学留学生教育学院

邮 编: 430072

邮 箱: fses@whu.edu.cn

电 话: 027-68766991 传 真: 027-87863154

网 址: www.fses.whu.edu.cn



武漢大學 留学生教育学院

College of Foreign Students Education · Wuhan University

中国武汉大学留学生教育学院 泰国孔敬大学人文社会科学学部 协议备忘录

中国湖北武汉大学(以下简称武大)留学生教育学院和泰国孔敬市孔敬大学 (以下简称孔大)人文社会科学学部签署的此备忘录标志着双方将为国际学生提 供教育机会的承诺。

- 1、孔大将选拔优秀的学生参与武大的教育项目。
- 2、交流学生项目将不超过一年。一般注册时间为每年的三月和九月。根据 学生的特殊要求也可以在其他时间注册。
- 3、交流学生将被视为非正规学生入学。
- 4、学生将依据孔大的规章取得学分。
- 5、学费、住宿费和其他费用将由交流学生自己负责。武大将给予孔大交流 学生申请奖学金的机会。
- 6、交通费用、医疗费用和其他生活费用将由交流学生自己负责。
- 7、武大将为交流学生提供安全的宿舍。
- 8、该协议生效后,有效期为5年。如果双方均无异议,在有效期满后可以 自动延续5年。
- 9、该协议将在双方签署后开始生效。

孔敬大学 人文社会科学学部 部长 YAOWALAK APICHATVULLOP

y. Apidety

日期

武汉大学

留学生教育学院

院长

彭元木